
  
  
 
 
 
 
Benvolguts companys,  
 
Com ja sabeu un grup de companys/es ens hem constituït al voltant d’aquest grup 
de reflexió per dinamitzar i participar (encara que no ens deixin!), en la vida de 
l’ICS. Una oportunitat són les Juntes Clíniques.  
 
Les Juntes Clíniques han de servir per dir la nostra sense embuts. Per exemple: no 
podem consentir que se’ns retornin totes les derivacions per fer 
osteodensitometries des de desembre 2007, com ha passat a la meva SAP (Baix 
Llobregat Centre).  
 
Podem entendre mesures de racionalització, però no que de manera indiscriminada 
es retornin tots els volants. Un altre exemple: es va estenent la moda de substituir 
directors d’Equip, metges per infermeres. Res a dir quan la infermera està 
qualificada i acceptada per l’equip i els metges de l’equip, però si que tenim a dir 
quan aquest nomenament es produeix per tal que l’equip "aprengui la lliçó" i no 
protesti, i quan aquest nou director es constitueix en una corretja de transmissió 
del que li arriba.  
 
Cal que en tots aquests i d’altres casos diguem la nostra. 
 
Avui us remeto un article molt interessant de la polèmica que ha sorgit a UK on es 
volen reagrupar els petits consultoris en Centres tipus Policlíniques més grans que 
els nostres Equips. L’autor es queixa que es vulgui fer sense la participació i 
consens dels professionals. Mereix la pena llegir-ho i veure les similituds amb el 
que passa aquí. 
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